



惠僑英文中學

WAI KIU COLLEGE

九龍石硤尾偉智街十七號

17 Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong.

電郵地址(E-mail): wkc@wkc.edu.hk

電話: 852-2777 6289 傳真: 852-27767727

Tel: 852-2777 6289 Fax: 852-27767727

網址(Website): <http://www.wkc.edu.hk>

檔案編號: LT_ST 20-21/022

敬啟者:

中六級聖誕假期 Zoom 實時補課

為鞏固 貴子弟之學習基礎，以期於公開考試中取得理想成績，學校特安排中六級科任老師於聖誕假期為 貴子弟進行 Zoom 實時教學，按照時間表在家上課。 貴子弟必須依時出席，如因特殊理由缺席，必須出示家長信說明原因。補課安排如下：

日期	28/12 (一)	29/12 (二)	30/12 (三)
時間			
9:00am – 11:00am	中文	英文	數學
2:30pm – 4:30pm	通識	生物/中史 地理/物理	化學/經濟/歷史/ 資通/視藝

備註：

- 如學生告假，必須依循校方指引，詳情請參閱《學生手冊第 18 頁》。

請家長填妥回條交回班主任，如有任何查詢，請致電 2777-6289 與教務主任何嘉龍老師聯絡。

此致
貴家長



校長：_____ 謹啟

鄭智賢

二零二零年十二月十四日

【註：本信函需加蓋校印方為有效】

-----><-----< 回 條 >-----><-----

檔案編號: LT_ST 20-21/022

敬覆者：

本人為_____班學生_____ () 之家長，現已知悉「中六級聖誕假期 Zoom 實時補課」之安排，並會督促敝子弟依時出席上課。

此覆

惠僑英文中學校長

家長簽署：_____

家長姓名：_____

學生電話：_____

二零二零年十二月_____日



惠僑英文中學

WAI KIU COLLEGE

九龍石硤尾偉智街十七號
17 Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong.
電郵地址(E-mail): wkc@wkc.edu.hk

電話: 852-2777 6289 傳真: 852-27767727
Tel: 852-2777 6289 Fax: 852-27767727
網址(Website): http://www.wkc.edu.hk

Ref. No. : LT_ST20-21/022

14th December, 2020

Dear Parents / Guardians,

S6 Christmas Holiday Real-time Supplementary Lessons on Zoom

To strengthen students' learning foundation in order for them to achieve satisfactory results in the public examination, our school has arranged for subject teachers to conduct real-time supplementary lessons on Zoom for S6 students during the Christmas holidays. All students are required to attend the lessons punctually at home, following the timetable. For leave applications under special circumstances, parents' letters must be submitted. Details of the supplementary lessons are as follows:

Date \ Time	28 December (Monday)	29 December (Tuesday)	30 December (Wednesday)
9:00am – 11:00am	Chinese Language	English Language	Mathematics
2:30pm – 4:30pm	Liberal Studies	Bio / Chin. Hist. / Geog. / Phy.	Chem. / Econ. / Hist. / ICT / VA

Remark:

For leave applications, please refer to the school's guidelines on page 18 of the Student's Handbook.

Please complete the reply slip, duly signed, and return it to your child's class teacher(s). Should you have any enquiries, please contact the Prefect of Studies, Mr. Ho Ka-lung, at 2777-6289.

Yours faithfully,

CHENG Che-yin
Principal

-----&-----Reply Slip-----&-----

Ref. No. : LT_ST20-21/022

Dear Principal,

I acknowledge the arrangement of the 'S6 Christmas Holiday Real-time Supplementary Lessons on Zoom', and will remind my child to attend the lessons on time.

Name of Student : _____
Class and Class No. : _____ ()
Signature of Parent/Guardian : _____
Name of Parent/Guardian : _____
Contact No. of Student : _____
Date : _____